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Obec Slovenská [upča, Námestie SNP ].3, 976 t3 Slovenská lupča

zÁplslulcn

zo zasadnutia Obecného zastupitelstva v Slovenskej l1upči konaného dňa 27.06.2019 v zasadačke

OÚ Slovenská [upča.

PrítomnÍ: luboš Bakaljar, Mgr. Michal Hlaváč, Jozef Stanko, lng. Katarína Sýkorová, PhD.,

Mgr. Daniel Baláž

Neprítomní: Erika Lamperová, Mgr. art. Radoslav Solárik

Ospravedlnilsa: Mgr. Martin Bobák, RNDr. Vladimír Malý

Prizvaní: JUDr. Zuzana Falisová - právna zástupkyňa obce Slovenská llupča
lng, Elena Debnárová

PaedDr. René Kováčik

Mgr. Anna Sojáková

Program:

1. otvoreniezasadnutia
2. Volba návrhovej komisie, overovatelov zápisnice
3. Schválenie programu rokovania
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Návrh na zápis do kroniky obce roky 2OL4,2OL5,2OL6,2OL7,2OL8
6. Odstúpenie lng. Eleny Debnárovej z funkcie kronikára obce
7 . VZN obce Slovenská l1upča č.5l2OL9 o určenívýšky príspevkov pre školy a školské

zariadenia v zriadbvateískej pósobnosti obce Slovenská llupča
8. Plán kontrolnej činnosti HK obce na ll. polrok 2019
9. Správa o výsledku uskutočnených kontrol
10. a)Správa nezávislého audítora

b) Odborné stanovisko HK obce k Návrhu záverečného účtu obce za rok 2018
c) Záverečný účet obce za rok 201,8

d) Výsledok rozpočt. hospodárenia obce za rok 2018 - naloženie s prebytkom rozpočtu
LI. Výsledok rnýberového konania na funkciu riaditeía ZŠ Sama Cambela
L2. Rózne:

13. lnterpeláciepos|ancov
t4. Záver

Č. 1.) Otvorenie zasadnutia

Rokovanie obecného zastupiteístva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Roland Lamper.

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská llupča
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Bod Č. 2.) Votba návrhovej komisie, overovatelbv zápisnice

Starosta obce Mgr. Roland Lamper prečítal program rokovania. Odporučil zvoliť za členov
komisie [uboŠa Bakaljara, Mgr. Michala Hlaváča, Mgr. Daniela Baláža, overením zápisnice lng.

Sýkorovú PhD. , Jozefa Stanka a písaním zápisnice poveril pracovníčku OcÚ tíviu Gondovú.

návrhovej

Katarínu

. 
^lnávrhovú 

komisiu v zložení l]uboš Bakaljar, Mgr. Michal Hlaváč, Mgr. Daniel Baláž
. B/overovatelov zápisnice: lng. Katarínu Sýkorovú, Jozefa Stanka

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž

Bod č. 3.) Schvá|enie programu rokovania

Starosta obce Mgr. Roland Lamper prečítal program rokovania, ktoryi navrholdoplniťv bode
10 a) Správa nezávislého audítora vrátane listu odporúčaní audítora, v 10 d) sa vypustí
naloŽenie s prebytkom rozpoČtu a v bode Rózne doplniť bod 1. Stredoslovenská
distribuČná a,s. Žilina, realizácia stavby 9473 Slovenská llupča - Stred - zahustenie TS
Námestie SNP Slovenská lupča - oprava uznesenia č. 52/2oI9 zo dňa 28.5.2019 v časti
rozsahu zriadbvaného vecného bremena a bod 2 doplňujúce uznesenie k Uzneseniu č.

50l20L9 zo dňa 28.5.20t9, ktoným sa schvaluje rnýška nájomného Janke Makovej, bytom
Slovenská [upča, Mlynská 9.

Starosta obce navrhol hlasovať za schválenie programu rokovania OZ s navrhovanými
zmenami.

Bod Č. a) Kontrota plnenia uznesení

starosta informoval o plnení uznesenÍ, ktoré boli schválené na zasadnutí oZ 28.5.2019 a vyplynula úloha

vypracovať zmluvy.

Starosta odporučil hlasovať za vzatie na vedomie kontrolu uznesení.

Program rokovania OZ s navrhovanýmizmenami

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská llupča
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Uznesenie č.:6L/2OL9 Obecné
zastuoitel'stvo

sch al'uje

Hlasova|ri Za Proti ZdržaI sa
5 0 0

Uznesenie č.:6212019 Obecné
zastuoiteístvo

sch aluje

l{!asovarlie: 7a Proti Zdržal sa
5 0 0
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kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia OZ dňa 09.04.2019

Bod č.5) Návrh na zápis do kroniky obce roky 2oL4,2oL5,2ot6,2oL7,2oL8

lng, Debnárová informovala, že zápis je spracovaný podla metodiky, informácie sa móžu doplni{ ale musia
byť overené. Poslanci navrhli dopracovať zápisy o kultúrne udalosti a šport.

o 76.30 h prišiel Mgr. art Radoslav Solórik

Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie návrh na zápis do kroniky obce roky 2OL4,2OL5,2016,
20t7 a2OL8

o Návrh na zápis do kroniky obce roky 2014,2015,2016,2017 a 2018

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik

Bod Č. 6) Odstúpenie tng. EIeny Debnárovej
Starosta informoval poslancov o podaní žiadosti lng,

ku dňu 30,6.2019 z vlastného rozhodnutia.

starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie
obce.

z funkcie kronikára obce
Eleny Debnárovej o odstúpeníz funkcie kronikára obce

odstúpenie lng. Eleny Debnárovej z funkcie kronikára

ie ln Debnárovej z funkcie kronikára obce

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik
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Uznesenie č.: 
fz/zots: Obecné

zastupitel'stvo
Berie n vedomie

Hlasovaíie: Za Proti Zdržal sa
5 0 0

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž

uznesbn|e i.: f4zots Obecné
zastupitel'stvo

Berie n vedomie

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
6 0 0

Uznesenie č.:65l2O19 Obecné
zastupiteístvo

Berie n vedomie

Hlasovarlie: Za Proti Zdržal sa
6 0 0
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BOd Č. 7) VZN obce Slovenská tlupča č. Sl2OLg o určení lvškv príspevkov pre škoty a školské
zariadenia v zriaďovate[skej pósobnosti obce Slovenská llupča
starosta informoval o tom, že návrh VZN bol prerokovaný aj vo finančnej komisii, vznikol na návrh
p. riaditeťky MŠ a p. riaditeía ZŠ.

lng. Sýkorová PhD. navrhla doplniť na konci § 2 ods, 1 .,. alebo poštovou poukážkou, str. 5 ods.4
odhlási| dieťa najnesk6r do 8 hod. v daný deň.,

o 76.50 h. prišla Erika Lomperovó

Starosta navrhol hlasovaťza schválenie VZN ě.5l20t9

Bod Č. 8) P!án kontroInej činnosti HK obce na !t. polrok 2019
lng. Blaškovičová informovala, že kontrola bude zameraná na kontrolu uznesení, dohód o prácach
vykonávaných mimo pracovného pomeru a iné kontroly.
Lamperová navrhla vykonať kontrolu úverového zaťaženia obce za posledné 4 roky, osobitne za každý rok.
Starosta navrholhlasovaťza schválenie plánu kontrolnej činnostiHKobce na ll. polrok2019

Bod Č.9) Správa ovýsledku uskutočnených kontrol

Kontrolórka obce informovala o kontrole zameranej na preverenie zákonom ustanovených náležitostí
návrhu záverečného účtu obce za rok 2018.

lng. Sýkorová PhD. navrhla, aby k záverečnému účtu urobila kontrolórka obce aj kontrolu úverového

o VZN obce Slovenská [upča č.5l2OI9 o určenívýšky príspevkov pre školy a školské
zariadenia v zriadbvateískej pósobnosti obce Slovenská [u

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik

o plán j činnosti HK obce na ll, polrok 2019

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteťstva Slovenská llupča
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Uznesenie i.: bolzotg Obecné
zastupitel'stvo

Sch al'uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
6 0 L

Lamperová

Uznesenie č.: 67 /2OL9 Obecné
zastuoiteI'stvo

Sch al'uje

Hlasovarlie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0
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zaťaženia.

Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie správu o výsledku uskutočnených kontrol

Bod Č. 10) a) Správa nezávislého audítora vrátane Iistu odporúčaní audítora
b) Odborné stanovisko HK obce k Návrhu záverečného účtu obce za rok 2018
c) Záverečný účet obce za rok 2018
d) Výsledok rozpočt. hospodárenia obce za rok 2O18

starosta informovalo tom, že predložený materiál bol prerokovaný ajvo finančnej komisii.
Kontrolórka obce informovala, že p. audítorka upozornila na niektoré nedostatky, na základe ktoných

odporúča OZ, aby schválil Záverečný účet obce za rok 2018 a celoročné hospodárenie obce s výhradami.

Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie Správu nezávislého audítora vrátane listu odporúčaní
audítora a odborné stanovisko Hk obce k Návrhu záverečného účtu obce za rok 2018 a navrhol schváliť
Záverečný účet obce za rok 2018 a celoročné hospodárenie obce s výhradami a Financovanie schodku
rozpočtu z návratných zdrojov financovania

Bod Č. 11) Výsledok v,ýberového konania na funkciu riaditel'a ZŠ Sama Cambela

Starosta podal informáciu o výberovom konaní, ktoré sa uskutočnilo na pozíciu riaditela ZŠ Sama Cambela.
na ktorom bol za riaditeía zvolený PaedDr. René Kováčik.

o správu o uýsledku uskutočnených kontrol

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová

. 
^ 
l bod 10 a správu nezávislého audítora vrátane listu odporúčaníaudítora

. B / bod 10 b Odborné stanovisko HK obce k Návrhu záverečného účtu obce za rok 2018

. 
^/ 

bod 10 c Záverečný účet obce za rok 2018 a celoročné hospodárenie obce s výhradami
. B l bod 10 d Financovanie schodku rozpočtu z návratných zdrojov financovania

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová
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Uznesenie č.:68|20L9 Obecné
zastuoiteIttvo

Berie n vedomie

tillasovarlie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Uznesenie č.:6912019 Obecné
zastuDiterstvo

Berie nb vedomie

Obecné
zastuoiteI'stvo

sch al uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0
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Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie výsledok výberového konania na funkciu riaditeťa zŠ sama
Cambela

Bod č.12 Rózne

1/ Stredoslovenská distribučná a.s. Žatana reatizácia stavby ,,g47g- Stovenská llupča-Stred
zahustenie TS Námestie 5NP - oprava uznesenia ě.52l2OL9 zo dňa 28.5.2ot9 v časti rozsahu
zriaďovaného vecného bremena v k. ú. Slovenská llupča
Oravcová informovala o žiadosti, ktorú podala Stredoslovenská distribučná a.s. Žilina o opravu uznesenia
v Časti rozsahu zriadbvaného vecného bremena, z dóvodu. že uviedli inú projekčnú firmu.
Starosta navrhol hlasovať za schválenie opravy uznesenia č,52l2ilt9 zo dňa 28.5.2019

2l doplňutúce uznesenie k Uzneseniu č.9iDl21tg zo dňa 28.5.2OLg, ktoným sa schvaíuje výška
nájomného Janke Makovej, bytom Slovenská [upča, Mlynská 9
Oravcová informovala o tom, že schválenie bolo zverejnené, ale nebol vypracovaný znalecký

o výsledok výberového konania na funkciu riaditela zš sama cambela na ktorom bol za
riaditeťa zvolený PaedDr. René Kováčik

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová

. opravu uznesenia č. 52l2OL9 zo dňa 28.5.20t9 v časti rozsahu zriadbvaného
vecného bremena, a to tak, že text uznesenia č.52/2OL9 sa upravuje nasledovne :

Rozsah:
Podla PD vypracovanej firmou SOKA s.r.o. arch. č. POL94|L6-R. Zmluvné strany sa dohodli
zriadiť na Časti pozemku dotknutej realizáciou uvedenej stavby bezodplatne v prospech
budúceho oprávneného vecné bremeno v predpokladanej výmere cca 1186 ffi2, v súčte
vyŠŠie oznaČených parciel. Skutočný rozsah vecného bremena bude vymedzený po realizácii
stavby porealizačným geometrickým plánom.

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská lupča
7|Strana

Uznesenie č.:70|20L9 Obecné
zastupitel'stvo

Berie n vedomie

Hlasovarlrie: Za Proti Zdržal sa
7 1, 0

Uznesenie č.:7Ll2019 Obecné
zastupiteI'stvo

sch ,aluje

Hlasovarnie: 7a Proti ZdržaI sa
7 0 0
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posudok, podía ktorého vyšla cena 6,62€/ m2.

JUDr. Falisová doplnila informáciu, že znalkyňa nespracovala znalecký posudok tak, aby mohla byť určená

cena nájmu. a stanovila len všeobecnú cenu.

Starosta navrhol hlasovať za schválenie doplňujúceho uznesenia k Uzneseniu č. 50/20ír9 zo dňa 28.5.2019

Bod č. 13) lnterpe!ácie postancov

Starosta informoval pos|ancov o Pasporte dopravného značenia v obci.
Bakaljar upozornil na potrebné riešiť aj prechody pre chodcov.
Mgr. HlaváČ informoval o tom, že pri lupčici musíme riešiť psov a miestna komunikácia na Hronskej ulicije
celá dopraskaná.
Oravcová vysvetlila, Že na Mlynskejulici sa rieši odchyt psov, majitelkL,7,2oI9 ich deložuje.
Starosta informoval, že v rámci údržby miestnych komunikácií sa opravili niektoré výtlky.
Stanko upozornil , že na llupčianskej ulici je problém prejsť, premávka je rušná idú sa tam stavať domy, je
tam Tenisový kurt, parkovanie na ulicije obojstranné a opýtal sa ako odíahčíme túto ulicu? Upozornil aj na
to, Že stará kanalizácia je plná štrku, a doporučil, aby Vodárenská spoločnosť ich prišla vyčistiť. Ked'sa
sPravila kanalizácia vobci, v rámcizáruky na dielo móžeme žiadaťoprava asfaltu, preto doporučuje napísať
list na odstránenie závad.
Bakaljar skonŠtatoval, že obec nie je povinná zabezpečiť parkovanie majiteťom nehnuteíností, ked' bude
spravená revitalizácia Námestia, tak občania už nebudú mócť parkovať na verejnom priestranstve.
Mgr. art. Solárik navrhol, aby sa urobil prehíad kedy, kde a v akom rozsahu sa robili vysprávky miestnych
komunikáciÍ. Upozornil na kosenie vodných tokov, osobitne na kosenie Zámockého potoka. Navrhol
písomne upozorniť správcu tokov, na hroziace riziko, v prípade ked' sa nebudú starať o vodné toky, ktoré
majú v správe.
lng, Sýkorová PhD. navrhla osloviť aj políciu, aby riešila parkovanie na [upčianskej ulici ale aj na Nám. SNp
v zákaze parkovania, kde parkujú na verejných plochách.
Mgr, BaláŽ sa informoval, či sa podarilo vyriešiť nájom so Železnicami SR, upozornil na to, že v časti Majer
je upchatá kanalizácia. Starosta informoval, že od Železníc SR sme ešte odpoved'nedostali a informoval
o tom, že v časti Majer je dlhodobo zanedbaná a zanesená stoka plná kalov.
Lamperová sa pýtala. či išli materiály na Ministerstvo, ohladom zapracovaných vecí Revitalizácie, načo
starosta odpovedal, že ešte nie. Upozornila na formu písania zápisnice, kde by nemali byť výroky
poslancov. Stanko povedal, že sa to nahráva, natáča, preto tam nemajú čo byť poslanecké výroky.
Zapisovateťka k tomu uviedla, že ked'máme kontrolu, tak si žiadajú doklady ako sú zápisnica, uznesenia a iné
doklady, nikto nebude napr. prokurátor počúvať na you tube zápisnicu. Zo zápisnice musí byť zrejmé, kto,

doplňujúce uznesenie k Uzneseniu č. 50/2019 zo dňa 28.5.2OI9, ktorým schval'uje
výŠku nájomného za prenechanie nehnutelhého majetku Obce Slovenská [upča do
nájmu Janky Makovej, trvale bytom 976 L3 Slovenská [upča, Mlynská 9, a to
v jednotkovej výške 0,626 Euro/I m2/ ročne.

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiterstva Slovenská llupča
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Uznesenie č,| 72l2079 Obecné
zastuDitel'stvo

Scl ,al'uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
0 0
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Čo a kedy povedal, ale ak poslanci povedia, že treba písať zápisnicu jednoducho, tak to tak bude písať.
Lamperová opátovne požiadal o zoznam subjektov, ktoré používajú MKS.

Bod č.14} 1áver

Starosta pod'akovaI všetkým prítomným za účasť na zasadnutí.

Mgr. Rola per

sta obce

Sýkorová, Bakaljar,
Hlaváč, Stanko, Baláž,

Solárik Lamperová

M//-_/
lne, Kfrína Sýkorová PhD.

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská llupča
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Uznesenie č;73l2ol9 Obecné
zastupatel'stvo

Berie t r vedomi

. intelpelácieposlancov
Hlasovaňi Za Proti Zdržal sa

7 0 0


